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Nuorisovaltuuston kokous 
 

Aika: 12.8.2021, Kello 16.30 
 
Paikka                           Etäkokous 
 
Jäsenten läsnäolo: 
  
 

Hakala Rasmus, pj. ☒ 

Kinnunen Emil  ☒ 

Koskinen Eino  ☒ 

Laitinen Onni  ☒ 

Lintula Eliel  ☒ 

Lisinen Veeti, siht. ☒ 

Majabacka Maia  ☐ 

Mäkeläinen Helmi  ☒ 

Noponen Kaarlo, vpj. ☐ 

Nurmi Laura  ☒ 

Puranen Katrina  ☒ 

Ranta Peppi  ☒ 

Sirkiä Erika  ☒ 

Talonen Milla  ☒ 

Tammi Otto  ☒ 

Tuominen Helmi  ☒ 

 
 
Muut osallistujat: 

Heimo Eemil                  Nuva-ohjaaja, poistui 17.10 
 
 
Käsiteltävät asiat 

 
 
1  Kokouksen avaus 

Ehdotus: Puheenjohtaja avaa kokouksen. 
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Päätös 25§:    Kokous avattiin ajassa 16.35 
 
 
  
 
  

 
2  Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Ehdotus:  Todetaan läsnäolijat, laillisuus ja päätösvaltaisuus. 
 
  

Päätös 26§:     Todettiin läsnäolijat, laillisuus ja päätösvaltaisuus. 
 
 
 
 

3  Pöytäkirjantarkistajien valinta 

Ehdotus: Nuorisovaltuusto valitsee keskuudestaan kaksi 
pöytäkirjantarkastajaa. 

  

 
Päätös 27§:     Valittiin valtuutetut Eino Koskinen ja Emil Kinnunen 

pöytäkirjantarkastajiksi. 
 
 
 

    
4  Esityslistan hyväksyminen    

 

Ehdotus: Hyväksytään esityslista.   
 
                      Käsittely:        Kohdaksi 5 lisättiin kolumnivuorot, muut asiakohdat siirtyivät 
                                       pykälällä eteenpäin 
 
 

Päätös 28§:   Hyväksyttiin esityslista 
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5  Kolumnivuorot 

 

  
         Ehdotus:      Päätetään nuorisovaltuuston uusista kolumnivuoroista 
 
 

        Käsittely: Puheenjohtaja Rasmus Hakala kertoo alkuun tietoa kolumnivuoroista ja  
                    kysyy olisiko nuorisovaltuustossa halukkaita kirjoittamaan kolumnia. 
                    Eemil Heimo ehdottaa, että selvitetään alkuun kolumnivuorojen  
                    aikataulut, ja pyydetään ensimmäiseen kolumnin kirjoitusvuoroon  
                    keväällä kolumnin kirjoittanutta henkilöä. Rasmus Hakala toteaa, että  
                    kolumnivuoroilla ei ole suurta kiirettä ja aihetta keretään käsittelemään  
          lisää syyskuun kokouksessa. Eino Koskinen ehdottaa jakavansa  
                    vanhoja kolumneja malliksi niille henkilöille, jotka eivät aikaisemmin 
                    ole kolumnia kirjoittaneet. Eemil Heimo kannustaa uusia jäseniä  
                    kirjoittamaan kolumnin ja painotti sen hyötyjä tulevaisuudessa, sekä 
                    koulumaailmassa. Kun halukkaita kolumnisteiksi ei ilmoittautunut,  
                    ehdottaa puheenjohtaja Rasmus Hakala, että ensi sunnuntaihin (15.8)  
                    saakka olisi aikaa ilmoittaa hänelle kiinnostuksesta kolumnivuoroon.  
                    Jos halukkaita kolumnivuoroon ei ilmaannu, tekevät Rasmus Hakala ja  
                    Eino Koskinen syyskuun kolumnin.  
                     

 
                     Päätös 29§:    Halukkaita ei ilmoittautunut. Pohditaan asiaa lisää 
                                     syyskuun kokouksessa.  
 
 
 
 

6  Maksuttomat kuntosalit  

 

  
         Ehdotus:      Selvitetään nuorisovaltuuston mielipidettä maksuttomasta  
                                     kuntosalialoitteesta 
 

       Käsittely: Puheenjohtaja Rasmus Hakala selventää uudelle nuorisovaltuustolle  
                   viime valtuuston hanketta, koskien maksuttomia kuntosaleja. Rasmus 
                   Hakala myös selvensi syitä hankkeen kariutumiselle kesän alussa.  
                   Rasmus Hakala kuitenkin kertoo, että hankkeella oli laajaa kannatusta  
                   ja tiedustelee nuorisovaltuuston mielipidettä hankkeen jatkamiseen.  
                   Rasmus Hakala ehdottaa, että hankkeen eteenpäin viemiseksi ei  
                   perusteta uutta työryhmää, vaan jatketaan nykyisellä. Eino Koskinen  
                   kannattaa Rasmus Hakalan ehdotusta maksuttoman kuntosalihankkeen          
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                   jatkamiseksi.  
 

                     Päätös 30§:     Työryhmä jatkaa ja lähtee ajamaan hanketta eteenpäin 
 
 
 

7  Skeittiparkki 

  
         Ehdotus:       Keskustellaan mahdollisesta skeittiparkista Kaarinaan.  
 

        Käsittely:   Puheenjohtaja Rasmus Hakala alustaa skeittiparkki suunnitelmaa  
                     nuorisovaltuustolle. Rasmus Hakala ehdottaa työryhmän perustamista  
                     skeittiparkki-hankkeen eteenpäin viemiseksi. Rasmus Hakala  
                     tiedustelee nuorisovaltuuston mielipidettä hankkeesta. Onni Laitinen  
                     ilmaisee huolensa ilkivallantekijöiden pääsystä skeittiparkin alueella ja  
                     pohtii, miten se estettäisiin. Rasmus Hakala ehdottaa eri turvallisuus- 
                     laitteiden, kuten valvontakameroiden asentamista alueelle. Rasmus 
                     Hakala myös toteaa, että pienen ryhmän tekemät rikokset eivät saisi 
                     estää skeittiparkin saapumista kaarinalaisten nuorten iloksi ja toteaa  
                     luottavansa siihen, että nuoret käyttäytyvät asiallisesti alueella. Eino  
                     Koskinen pohtii, että mahdollinen epätietoisuus etäkokouksien     
                     äänestystavoista estää valtuutettuja esittämästä vastalauseita skeitti- 
                     parkille. Rasmus Hakala selventää eri etä-äänestyskeinoja nuoriso- 
                     valtuustolle. Vastustavia puheenvuoroja skeittiparkkia koskien ei  
                     tule. 
                      

 
 
 
                     Päätös 31§:     Nuorisovaltuusto lähtee tekemään esitystä skeittiparkista 
 
 
 

8  Koulutukset 

  
         Ehdotus:       Päätetään nuorisovaltuuston koulutuksista.  
 
 
                 käsittely:  Puheenjohtaja Rasmus Hakala alustaa koulutuksia 
                               Nuorisovaltuustolle. Rasmus Hakala kertoo, että lautakuntaedustajille, 
                               ja mahdollisesti varaedustajille, on luvassa Kaarinan kaupungin  
                               tarjoama koulutus. Muille nuorisovaltuutetuille pidettäisiin lokakuun  
                               kokouksessa lyhyehkö koulutus. Rasmus Hakala myös kertoo puheen- 
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                               johtajistolle olevan tarjolla oma koulutuksensa. Rasmus Hakala  
                               tiedustelee nuorisovaltuuston mielipidettä koulutuksiin. 
 
                     Päätös 32§:     Päätettiin hakea koulutuksia. 
 
 
 

9  Kummivaltuutetut 

  
         Ehdotus:       Päätetään miten uudet kummivaltuutetut valitaan. 
 
 
 
                    Käsittely:    Puheenjohtaja Rasmus Hakala selventää nuorisovaltuustolle 
                                kummivaltuutettujen tehtäviä ja kysyy nuorisovaltuuston mielipidettä  
                                siihen tapaan, miten kummivaltuutetut valitaan. Rasmus Hakalan  
                                ehdotuksesta nuorisovaltuusto käy esittäytymässä syksyn aikana 
                                kaupunginvaltuuston kokouksessa ja samassa yhteydessä avaa haun  
                                kummivaltuutetuksi. Rasmus Hakalan ehdotuksesta puheenjohtajisto 
                                koordinoisi hakua. Rasmus Hakala tiedustelee nuorisovaltuustolta 
                                mahdollisia kysymyksiä, mitä haun yhteydessä tulisi kummivaltuutettu- 
                                ehdokkailta kysyä. Rasmus Hakala myös tiedustelee  
                                nuorisovaltuuston mielipidettä anonyymiin hakuun. Otto Tammi  
                                tiedustelee mitä kysymyksiä viime haun yhteydessä kysyttiin  
                                kummivaltuutettuehdokkailta ja pohtii, että saisiko näistä kysymyksistä  
                                jotain pohjaa uusiin hakukysymyksiin. Otto Tammi myös haluaisi  
                                kysyä kummivaltuutettuehdokkailta heidän aktiivisuuttaan, koskien  
                                nuorisovaltuuston kokouksia. Onni Laitinen tukee anonyymia hakua.  
                                Enemmistö valtuustosta ilmaisi tukensa anonyymille haulle. 
                                 
 
 
                     Päätös 33§:     Käytetään anonyymia hakua kummivaltuutettujen valinnan 
                                      yhteydessä. 
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10  Nuorisotyöntekijöiden kuulumiset 

  
         Ehdotus:        Kuullaan nuorisotyöntekijöiden kuulumiset. 

 
                 käsittely:      Eemil Heimo kertoo viestissään koulujen alkaneen koronasta  
                                  huolimatta lähinä. 7.- luokkalaisten ryhmäytymispäiviä ollaan  
                                  ensiviikosta alkaen järjestämässä. Nuorisopalvelut ja nuorisotilat  
                                  ovat ensi viikosta alkaen avautumassa, kesälomien jälkeen. 
 
 
                    Päätös 34§:     Nuorisovaltuusto merkitsee asian tietoonsa saatetuksi. 
 
 
 

 
 
 
11  Ilmoitusasiat 

 
 
 
11.1   Lautakuntien kuulumiset 

 
 
                    Ehdotus:         Kuullaan lautakuntien kuulumiset. 

       Käsittely:   Otto Tammi kertoo olleensa kaupunginkehityslautakunnan  
                     kokouksessa. Katrina Puranen kertoo olleensa vapaa-ajan  
                     lautakunnan kokouksessa. Kokouksessa oli käsitelty Vuolahden uutta 
                     saunarakennusta, Hovirinnan- ja Valkeavuoren koulujen taide- 
                     hankintoja, sekä mopotallia. Helmi Mäkeläinen kertoo olleensa  
                     teknisen lautakunnan kokouksessa. Kokouksessa oli käsitelty  
                     Hovirinnan koulun rakennusurakkaa, uuden viheraluepäällikön  
                     valintaa, sekä tieliikenteen korjauksia. Eliel Lintula kertoo olleensa 
                     sosiaali- ja terveyslautakunnan kokouksessa. Kokouksessa ei oltu 
                     käsitelty mitään nuoria koskevaa. Eino Koskinen kertoo, että ei  
                     päässyt sivistyslautakunnan kokoukseen. Eino Koskinen kuitenkin  
                     kertoo, että esityslista ei sisältänyt mitään nuoria koskevaa. 
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                    Päätös 35§:    Nuorisovaltuusto merkitsee asian tietoonsa saatetuksi. 
 

 
 
11.2   Kaupunginvaltuuston kuulumiset 

 
 
                   Ehdotus:          Kuullaan kaupunginvaltuuston kuulumiset. 

 
 
                  Käsittely:   Rasmus Hakala kertoo olleensa kesän alussa kaupunginvaltuuston 
                              kokouksessa ja puhuneen maksuttoman kuntosalihankkeen puolesta. 
 
 
                   Päätös 36§:    Nuorisovaltuusto merkitsee asian tietoonsa saatetuksi. 
 
 
 
11.3   Lounais-Suomen piiri ja Nuorisovaltuustojen liitto 

 
 
                Ehdotus:       Kuullaan Lounais-Suomen piirin ja Nuorisovaltuustojen liiton 
                                  kuulumiset. 
 

     Käsittely:   Lounais-Suomen piiriltä ja Nuorisovaltuustojen liitolta ei ole tullut uusia  
                   ajankohtaisia asioita. Eino Koskinen tiedustelee nuorisovaltuustojen 
                   liiton koulutuksista ja tarjoaako nuorisovaltuusto ilmaisen matkan 
                   kokoukseen meneville ensikertalaisille. Rasmus Hakala toteaa 
                   käytännön jatkuvan. 

 
                  Päätös 37§:    Nuorisovaltuusto merkitsee asian tietoonsa saatetuksi. 
 
 
 
 
12  Muut asiat  
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                Päätös 38§:     Kokous päätettiin ajassa 17.47 
 
 
 
 
 
 
 
Kaarinassa 12.8.2021 
 
 
 
 
Rasmus Hakala 
Puheenjohtaja 
 
 
Veeti Lisinen  
Sihteeri 
 
 
Eino Koskinen 
Pöytäkirjantarkastaja 
 
 
Emil Kinnunen  
Pöytäkirjantarkastaja 

  


